



**Disclosure of Material Information**

**To: Bahrain Bourse**

Bahrain Commercial Facilities B.S.C would like to announce the following material information:

**الإفصاح عن معلومات جوهرية**

السادة / بورصة البحرين

تعلن شركة البحرين للتسهيلات التجارية ش.م.ب عن الإفصاح عن معلومات جوهرية المبين تفاصيلها أدناه:

| Date                 | 2020/12/30  | التاريخ            |
|----------------------|---|--------------------|
| Company Name         | شركة البحرين للتسهيلات التجارية ش.م.ب<br>Bahrain Commercial Facilities Company BSC  | إسم الشركة         |
| Trading Code         | BCFC  | رمز التداول        |
| Subject              | توزيع الأرباح النقدية على المساهمين لعام 2019<br>Distribution of Cash Dividends 2019  | الموضوع            |
| Material Information | <p>بالإشارة إلى اجتماع الجمعية العامة العادية في اجتماعها المنعقد في 31 مارس 2020 بتخفيض مبلغ توزيع الأرباح النقدية على المساهمين من نسبة 50% من رأس المال المدفوع (10,071,424 دينار بحريني) أي 50 فلسا للسهم الواحد حسب توصية مجلس الإدارة، إلى ما نسبته 25% من رأس المال المدفوع (5,035,712 دينار بحريني) أي 25 فلسا للسهم الواحد وذلك بسبب تداعيات انتشار فيروس كورونا والآثار المترتبة عليه، وكذلك تماشيا مع تعليمات مصرف البحرين المركزي بأهمية الاحتفاظ بقدر من السيولة تؤهل الشركة للوفاء بالتزاماتها التعاقدية المالية، حيث ذكر رئيس مجلس الإدارة استنادا لموافقة الجمعية العمومية أنه قد يتم النظر في إمكانية دفع النصف الآخر (أي 25% المتبقية) في حال تحسن الأوضاع الاقتصادية في المستقبل (وهو أمر لم يكن معلوما في ذلك الوقت) ولكن سوف يقوم مجلس الإدارة بمناقشة هذا الموضوع والبت فيه في اجتماع مجلس الإدارة الذي سيعقد بتاريخ 22 ديسمبر 2020.</p> <p>وفي هذا الصدد، فإن مجلس إدارة الشركة قام بمناقشة هذا الموضوع باستفاضة في اجتماعه المنعقد في يوم الثلاثاء الموافق 22 ديسمبر 2020. وبالنظر إلى الانعكاسات السلبية التي واجهها الاقتصاد المحلي والعالمى وما زال يواجهها السوق من جراء جائحة فيروس كورونا، ووفقا للأوضاع الاقتصادية الراهنة، فقد قرر مجلس الإدارة عدم دفع أية أرباح نقدية إضافية في هذا العام حفاظا على الملاءة المالية للشركة لمواجهة الظروف الحالية. أما فيما يتعلق بتوزيع الأرباح النقدية على المساهمين لعام 2020، فسوف يرفع مجلس الإدارة توصيته في هذا الشأن إلى الجمعية العامة العادية للشركة والتي من المتوقع أن تعقد في مارس 2021.</p> | المعلومات الجوهرية |



|                                     |   |                         |
|-------------------------------------|---|-------------------------|
|                                     | <p>Reference to the Meeting of the General Assembly at its meeting held on March 31, 2020 on reducing the amount of cash dividends from 50% of the paid-up capital (BD 10,071,424) or 50 fils per share as recommended by the Board of Directors, to 25% of the paid-up capital (BD 5,035,712) or 25 fils per share due to the repercussions of the spread of the COVID-19 pandemic, as well as in line with the Central Bank's instructions on the importance of maintaining sufficient liquidity to enable the Company to meet its financial and contractual obligations, where the Chairman of the Board of Directors, in line with the shareholders' approval, stated that the possibility of paying the other half (i.e. the remaining 25%) is subject to the improvement in the economic situation in the future which was not known at that moment. However, the Board of Directors would discuss and decide on this issue at the Board meeting that would be held on December 22, 2020. In this regard, the Company's Board of Directors discussed this issue at length at its meeting on Tuesday, December 22, 2020. In view of the negative repercussions faced by the local and global economies and the market still continues to face as a result of the coronavirus pandemic, and in the current economic conditions, the Board of Directors decided not to pay any additional cash dividends this year in order to maintain the company's solvency to face the current circumstances. As regards 2020 dividends, the Board will submit its recommendation in this respect to the Company's AGM which is expected to be held in March 2021.</p> |                         |
| <b>Impact on Financial Position</b> | -   | الأثر على المركز المالي |

|                                |   |                          |
|--------------------------------|---|--------------------------|
| <b>Name</b>                    | علي أبو رويس Ali Aburwais   | الإسم                    |
| <b>Title</b>                   | رئيس إدارة الإلتزام ومكافحة غسيل الأموال<br>Head of Compliance and MLRO | المسمى الوظيفي           |
| <b>Company Seal</b> ختم الشركة |   | <b>Signature</b> التوقيع |
|                                |   |                          |